
STILL电动叉车3.5吨电动平衡重式蓄电池24V2PZS220尺寸表
STILL叉车EGU-X电瓶厂家直销

产品名称 STILL电动叉车3.5吨电动平衡重式蓄电池24V2PZ
S220尺寸表 STILL叉车EGU-X电瓶厂家直销

公司名称 广州贝朗斯动力电源有限公司

价格 4092.00/组

规格参数 品牌:贝朗斯
型号:24V2PZS220
生产地:广东

公司地址 中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号

联系电话 86 020 86603123 13538843060

产品详情

STILL牌蓄电池叉车具备哪些构造特点呢？现就蓄电池平衡重式叉车与内燃式叉车的不同结构特点简述：
一般有单电机和双电机两种驱动系统,单电机驱动系统一般由：减速箱总成,差速器总成及驱动 桥组成,驱
动电机与减速器,主动齿轮直接相联。通过一级或两级减速,将扭矩传送到左右齿轮。双电机驱动系统是将
行走电机直接与轮边减速器相连,分别驱动两 个驱动轮,目前叉车蓄电池依然是为环保的新能源,作为STILL
主要动力电源,其价格低廉,易于维护等原因而大受青眯。

What are the structural features of STILL battery forklifts?Here is a brief description of the different structural
characteristics of battery counterbalanced forklifts and internal combustion forklifts: generally there are two drive
systems, single-motor and dual-motor. The single-motor drive system generally consists of: gearbox assembly,
differential assembly and drive axle Composition, the drive motor is directly connected with the reducer and the
driving gear. The torque is transmitted to the left and right gears through one-stage or two-stage reduction. The dual-
motor drive system directly connects the walking motor to the wheel-side reducer and drives the two drive wheels
separately. At present, the forklift battery is still the most environmentally friendly new energy source. As the main
power source of STILL, its price is low and easy to maintain. Squinted.
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